
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1018
I forlængelse af besvarelsen af MOF alm. del – spørgsmål 401 bedes ministe-
ren oplyse, i hvilket omfang vandværkerne har gennemført analyser af 1,2,4-
triazol i drikkevand og i råvand frem til dags dato, og om disse analyser er
rapporteret til Jupiter og efterfølgende godkendt af kommunerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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